



## Söråkers Båtsällskap

# Protokoll styrelsemöte 2023-12-13

Plats: Klubbstugan

Tid: 18,30-20,00

Kallade:

- Styrelsens ledamöter och suppleanter
- Hamnkaptener vatten och land
- BAS-ansvarig

Namn	Roll	Närvarande
Anders Åström	Ordförande	Ja
Folke Nyström	Vice Ordförande	Ja
Per Edén	Kassör	Ja
Yvonne Westerlund	Sekreterare	Nej
Morgan Evensson	Ledamot	Nej
Lars Berntzén	Suppleant	Nej
Roine Pettersson	Suppleant	Ja
Martin Eklund	Hamnansvarig Land	Nej
Tomas Sandberg	Hamnansvarig Vatten	Nej
Claes Åkerlund	BAS-ansvarig	Ja

Ärende	Förslag och underlag	Föredragande på mötet
§ 1 Öppnande	Anders hälsade välkommen samt för protokoll över mötet!	Anders
§ 2 Dagordning	Godkändes av mötet	Alla närvarande
§ 3 Föregående protokoll 2023-10-16	Kort uppdatering och genomgång, inga kvarvarande punkter att ta upp på nytt.	Anders
§4 Hamnförändringar	Sålda båtskjul kontaktpersoner mm Tomas återkommer med vilka skjulinnehavare som är medlemmar.	Tomas Martin
§5 BAS status	Nya medlemmar, status på faktureringar osv Inga nyheter vid mötet.	Claes
§6 Projekt Muddring samt nya sjösättningskajen	1. Status? Möte med MDT, (Lars Erik samt David Andersson) Uppskjutet till 2024.	Claes, Anders
§9 Ekonomi och betalningar	Inga nyheter, läget ungefär som vid samma tidpunkt förra verksamhetsåret. Önskemål från kassören att skjuta fram	Per, Claes

	tidpunkt för årsmötet för att ge tid att få med hela verksamhetsåret 2023.	
§10 Vinteraktiviteter	Möte med ABF. Martin och Anders har haft möte med ABF och beslutat starta Förarbeviskurs i januari med 10 platser om 10 kurstillfällen, (8 bokade redan...) Vid fler anmälda arrangeras fler kurser! Roine undersöker möjligheter till bidrag från seglarförbundet! Annars kommer varje kursplats att kosta 2200:- inklusive kursmateriel som kan komma att köpas ut av föreningen till senare kurser för 1000:-	Anders
§11 Begäran om betalningsuppskov/ Arbetslösning Mattias Nygren?	Mattias Nygren har kontaktat styrelsen genom ordföranden om uppskov med betalning av skuld pga ekonomiska svårigheter och sjukdom i familjen. Mötet beslutade att ge uppskov till sista februari. Ordföranden informerar medlemmen om beslutet.	Anders samt mötesdeltagarna
§12 Övriga frågor	<p>1. Torsboda Handboll U18 har erbjudit sig att mot betalning sköta Nattvakt. Mötet beslutade att avböja erbjudandet pga problem med administration av nycklar, försäkringsaspekter samt det faktum att de medlemmar som idag sköter sin nattvakt inte längre kan genomföra sin vaktplikt och istället tvingas betala till föreningen.</p> <p>2. Tid för årsmöte 2024: Söndag 18/2-2024 kl 14.00 i klubbstugan. Sekreteraren får i uppdrag att snarast arrangera inbjudan/Kallelse till årsmöte via mail till medlemmarna och på klubbens hemsida! Motioner skall vara inkomna före 18/1 (Bör stå i inbjudan!)</p> <p>3. Hydraultanken på kranen är nu tömd och oljan förvaras i en sipax-tank i traktorgaraget för avfuktning. Bra jobbat Folke Nyström och Martin Eklund!</p> <p>4. Önskemål om handikappanpassning med rullstolsramp för tillträde till klubbstugan. Mötet beslutar att detta skall genomföras så snart som möjligt 2024 och kommer att sättas upp på arbetslistan. Folke Nyström skall också undersöka bidragsmöjligheter samt om vi också kan få till stånd en lyftanordning för handikappade vid utrustningsbryggan då vi har handikappade medlemmar.</p>	Alla
§13 Nästa möte	23/1 18.30	Alla
§14 Mötet avslutas	Mötesdeltagarna tackar kassören för luciafikat och avslutar därmed mötet!	Anders